
Agenda voor de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  Zaterdag 14 september 2019 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 

 
 1.    Opening en welkom 
 
 2.    Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken  
        Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek voorzitter DS’16 17 augustus 2019 Bijl. 13 
 
 3.    Verslag vorige vergadering 
       - Verslag ALV      Bijl. 1  
       - Besluiten en Actiepunten Bijl.  2 
 
 4.   Jaarverslag secretaris 2018-2019 Bijl. 3 
 
 5.   Verslag Onderwijsadviseur Bijl. 4 
 
 6.   Verslag wedstrijdzaken 2018-2019 Bijl. 5 
 
 7.   Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2018-2019 Bijl. 6, 7 en 8 
 
 8.   Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid én nieuw reserve lid van de commissie.  
 
9.    Bestuurssamenstelling 
       Barbara van Dijk is aftredend en herkiesbaar voor 1 jaar. 
       
10.  Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
        - ALV fequentie  Bijl. 11 
        - Organisatie districtscompetitieleiding Bijl. 12 
        - Statuten - HHR 
        - Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek voorzitter DS’16 Bijl. 13 

      
11.  Begroting 2019-2020 Bijl. 9 en 10 
 
13.  Bondscongres 9 november 2019 – Brabanthallen, ‘s Hertogenbosch 
 
14.  Datum volgende ALV 
 
15.  Rondvraag en wvttk 
 
16.  Sluiting 
 
30 augustus 2019 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 

 
Bijlgen 1-13 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2�
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      C ON C E P T  

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  9 september 2018 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
Aanwezig: Hans Hendriks, Adry Janmaat (BC Vianen), Nico Verhaar (BC Concordia), Laurens Roodbol (ABCD), 
Ton Reyene, Hennie van Dijk (BC Nieuwegein), Corannie Plag, Maarten Egmond (BC Wlhelminapark), Addy 
Warmerdam (BC Maartensdijk), Joke Ederveen, Els de la Parra (BC DDS), Bert Schreider, Willem v. Rijnsoever 
(Woensdagbridge), Norma van Rij (BC IJsselstein), Anneke Douma (BC Star), Marga Beentjes (VOG-Linge), Agnes 
Wesseling, Janine van Ipenburg, Hans Verveer (BC Oog in Al), Nellie Birkhoff (BC ’80), Jack Kardolus (BC 
Larsheim), Kees de Haas, Jannie v. Spronsen (BC Buren), Rik Verbeek (DS’16), Harry Janssen (BC Victoria). 
Barbara van Dijk, Conny ten Cate, Marja Cottaar, Martin Slagmolen, Ciska Zuur, Kees Bakker (Bestuur), Jan 
Peter Pals (DKL-viertallen) 
Afwezig m.b.: BC Bunnik, BC Groenekan, BC Korne Bridge, BC Maarn, BC Sans Souci, APIHBuiten, BC 
Maarssenbroek, BC Doorn, BC Sans Atout, BC Lingewaal, BC Hollebloc, Bod ’84, BC Open Kaart, BC Dorestad, BC 
Breukelen 

 
1.  Opening  
Barbara van Dijk (voorzitter a.i.) opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Vervolgens geeft Barbara toelichting op redenen van het vertrek van Maurice Goossens. 
Hierbij citeert zij uit het bericht van Maurice waarin hij zegt dat hij het rustiger aan wilde doen en dan 
uitsluitend leuke dingen aanpakken na zijn pensionering. De laatste jaren heeft bestuurslidmaatschap hem veel 
meer energie gekost dan hij eruit heeft kunnen halen.  
Door de ontstane situatie in het bestuur was het noodzakelijk Barbara vervroegd aan te stellen als voorzitter 
a.i. 
Barbara deelt mede dat het bestuur haar voordraagt als voorzitter voor de maximale duur van 1 jaar. 
Deze voordracht wordt bij punt 8 verder behandeld. 
Naar aanleiding van vragen van Jack Kardolus over zijn beoogd voorzitterschap in 2017,  legt Barbara uit dat dit 
niet dezelfde situatie is, aangezien zij maximaal voor 1 jaar gekozen kan worden. 
Agendapunt 6 betreft 2017-2018. 
Agendapunt 10 betreft 2018-2019. 
 
2. Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken  
Ingekomen: 
Voorstel van Tim Verbeek (DS’16) betreffende aanwending gelden t.b.v. Jeugdbridge (20 aug. 2018) 
Uitgegaan: 
Voorstel afbouw vermogen (januari 2018) 
Beide voorstellen worden behandeld bij Punt 10. 
 
3. Verslag ALV 10 september 2017, Besluiten en Actiepunten 
Toevoegen bij de aanwezigen: Michel Jansma (HWH) 
Punt 12A: Jack Kardolus zou niet in de groep plaatsnemen. 
Naar aanleiding van: 
- Punt 10 Laurens Roodbol vraagt of de nu ontstane situatie in het bestuur nog wordt teruggekoppeld naar de 
adviseur Pim Vaders. Barbara meldt dat zij contact heeft met Pim Vaders hierover. 
- Punt 14 Laurens Roodbol vraagt naar de uitkomst van de overwegingen van de DKL m.b.t. het thuisspelen van 
de laatste viertallenwedstrijd. Ciska Zuur meldt dat besloten is tot 1 centrale avond voor alle klassen, daar het 
overgrote deel van de clubs dit wenst. 
-  Actiepunt Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
Barbara leest artikel 13 voor en legt uit dat dit artikel geen betrekking heeft op het inzetten van bestuursleden 
als docent. Voor het inzetten van docenten, wedstrijdleiders e.d. gelden door de BridgeBond vastgestelde 
tarieven. 
Laurens Roodbol wil in dit kader graag helderheid over het gebruik door het district van de door Martin 



             Bijlage 1 - Pagina 2 / 4 
 

Slagmolen uitgegeven leerboekjes. Martin legt uit dat uitgeven van de boekje losstaat van het gebruik en dat er 
sowieso zeer weinig op de boekjes wordt verdiend. 
- Punt 12A  Barbara zegt dat zij verbaasd was dat op het Bondscongres het gewijzigde amendement geen 
agendapunt was. Het besluit om een nieuw amendement te gaan formuleren is helaas niet tot stand gekomen. 
 
4.  Jaarverslag secretaris 
Karl Bleijenburg moet zijn Karl Bleijenberg. 
Verder geen opmerkingen. 
 
5.  Jaarverslag wedstrijdzaken  
Geen opmerkingen. 
 
 6.  Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2017-2018 
Geen opmerkingen. 
 
 7.  Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid van de commissie. 
Joke Ederveen leest de Verklaring van de kascommissie voor. De kascommissie adviseert de ALV om de 
penningmeester en het bestuur décharge over het boekjaar 2017-2018 te verlenen. 
De vergadering verleent décharge. 
De nieuwe kascommissie zal bestaan uit Joke Ederveen en Harry van Etten. Adry Janmaat wordt reservelid. 
 
8.  Bestuurssamenstelling 
Het bestuur draagt voor als voorzitter Barbara van Dijk voor een periode van maximaal 1 jaar. 
Barbara krijgt de opdracht zorgvuldig op zoek te gaan naar een nieuwe voorzitter, maar zal allereerst trachten 
de in de afgelopen jaren ontstane problemen in het bestuur op te lossen. 
Hans Verveer vraagt waarom Barbara niet als voorzitter a.i. kan aanblijven. Barbara zegt dat het praktischer is 
om één jaar als voorzitter te functioneren en rustig uit te kijken naar een nieuwe voorzitter. Het is dan niet 
nodig om tussentijds een extra ALV uit te schrijven voor het benoemen van een voorzitter.  
De vergadering gaat akkoord met de aanstelling van Barbara van Dijk als voorzitter voor maximaal 1 jaar. 
Hans Verveer oppert  de mogelijkheid van het oprichten van een klankbordgroep teneinde de 
bestuursproblemen vanuit een andere hoek te benaderen en wellicht het bestuur te kunnen adviseren. 
Barbara neemt dit mee in de bestuursvergadering. 
Martin Slagmolen (onderwijsadviseur) wordt door de vergadering voor een nieuwe periode van 3 jaar 
aangesteld. 
De clubs BC Oog in Al, BC Star en DS’16 hebben gezamenlijk Kees Bakker voorgedragen als kandidaat-
bestuurslid. Het bestuur heeft deze voordracht overgenomen en de vergadering gaat akkoord met de 
aanstelling van Kees Bakker als bestuurslid. Kees zal in de functie clubadviseur worden benoemd. 
Jack Kardolus oppert om Kees Bakker direct als vice-voorzitter aan te stellen. 
Adry Janmaat zegt dat het meer gebruikelijk is dat deze functie wordt bekleed door de secretaris of 
penningmeester. Het bestuur zal de mogelijkheid in overweging nemen. 
Het nieuwe bestuur ziet er als volgt uit: 
Barbara van Dijk – voorzitter 
Conny ten Cate – secretaris 
Marja Cottaar – penningmeester 
Martin Slagmolen – onderwijsadviseur 
Ciska Zuur – bestuurslid wedstrijdzaken 
Kees Bakker – clubadviseur. 
Verder deelt Barbara mee dat Ferdinand Verwijs is aangesteld als protestcommissie-lid. 

9.  Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
- Viertallencompetitie 
Er doen nu 83 teams mee aan de competitie. Afgelopen week heeft zich nog een team teruggetrokken, omdat 
het voor de club niet mogelijk was het team te vullen. 
Anneke Douma vraagt waarom het district niet eerder de clubs heeft ingelicht over het toestaan van 
viertallenwedstrijden op zondag. Ciska zegt dat het voor het district ook nieuw is en dat er nergens staat dat 
het wel of niet mag. Besloten is het 1 jaar aan te kijken. 
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Rik Verbeek legt uit dat een aantal leden van DS’16 niet doordeweeks kan spelen, maar dat DS’16 het probleem 
snapt en zeker wil meedenken over de mogelijkheden van verzetten van de wedstrijden. 
Hans Verveer en Janine van Ipenburg melden dat men altijd welkom is bij BCO op vrijdagavond. 
Agnes Wesseling meldt dat er zelfs een wedstrijd tijdens het 2de-divisie-weekend is gepland. 
Op de vraag uit de zaal of de derde klasse nu definitief weg is, antwoordt Ciska ja, maar mocht het aantal teams 
weer fors groeien, dan kan dit natuurlijk hersteld worden. 
Anneke Douma merkt nog op dat het niet handig is dat er viertallen in de herfstvakantie gepland staan. Ciska 
zegt dat er juist veel mensen vóór en ná de herfstvakantie weg zijn. 
- Parencompetities 
Er hebben zich aangemeld voor de: 
Gemengde paren 28, Damesparen 38, Open paren 30 en Senioren 70 paren. 
Het is nu ook mogelijk voor 2de-divisie-spelers om mee te doen aan de Open paren van het district, zonder de 
2de-divisie-rechten te verliezen. 
Maarten Egmond informeert naar de noodzaak om enkele seniorenparen- en damesparen wedstrijden te 
verplaatsen. Ciska Zuur legt uit dat heel veel senioren ook meedoen aan de viertallencompetitie (hetgeen niet 
geldt voor de dames) en dat voor deze competitie een zeer groot gedeelte op woensdagavond wordt gespeeld.  
De seniorenwedstrijden die samenvielen met viertallenwedstrijden zijn derhalve verplaatst. 
- Districtsbeker 
Er hebben zich 22 clubs aangemeld. 
 
- Opleidingen 
Kader: Dit jaar worden cursussen BCV, BVC+CLB en CLB georganiseerd. 
NBBR: Er zijn/worden enkele ochtenden gereserveerd voor de overstap van 3.1 naar 4.1. 
De basiscursus wordt alleen nog gegeven voor 4.1. 
Joke Ederveen zegt dat er nog mensen zijn die cursus 3.1 willen doen. Dat kan helaas niet meer, aldus Ciska. 
Ciska Zuur merkt op dat het mogelijk is tijdens een wedstrijd op 2 verschillende computers 3.1 en 4.1 tegelijk te 
laten draaien. Op deze wijze wordt de overstap vergemakkelijkt. 
- SPO en onderwijs 
SPO 
Het aantal aanmeldingen voor de cursussen SPO is vergelijkbaar met vorig jaar. 
Onderwijs 
Martin Slagmolen legt uit wat de behandelde onderwerpen zijn van de workshop “Clubgericht Lesgeven” 
tijdens de Kaderdag Bridgedocenten 11 nov 2017 de Meern, zoals: 
. Leergericht Bridgeles geven + Voorbereiden op Bridgen op de Club 
. Cursisten voorbereiden op het spelen van 4 spellen per half uur 
. Bridge is een Puntenspel 
. Spelregels en Arbitrage 
. Sociaal en Hoe gaat het er aan toe op een club? 
. Integratie 
. Perspectief op de toekomst 
(kijk op de website van het district voor het volledige artikel: (www.nbbclubsites.nl/district/2/pagina/950471) 
Joke Ederveen vertelt dat DDS succes boekt door cursisten die lid worden van de club te plaatsen in een zgn. 
“Light Line”, waar b.v. het tempo wat lager is en er minder spellen gespeeld worden. Ook worden er 
succesvolle thema-avonden georganiseerd. Het werkt als clubs zelf meer initiatief tonen. 
Laurens Roodbol merkt op dat de cursussen SPO wellicht de cursussen van de clubs in de weg zitten. Ook de 
aanwezigheid van commerciële bridgescholen in de omgeving zouden een rol kunnen spelen. 
Martin legt uit dat SPO geen beginnerscursus, maar vervolgcursussen betreft.  
Zowel Corannie Plag als Adry Janmaat zeggen hier geen  last van te hebben. 
Corannie vindt dat het vasthouden van leden belangrijker is. 
Adry Janmaat vindt dat een goede follow-up cursus->club erg belangrijk is. Bij Vianen zijn er weinig afvallers, 
terwijl er landelijk veel afvallers zijn omdat er “geen begeleiding” is. 
Janine van Ipenburg vertelt dat BC Schollevaer, Capelle a/d IJssel, werkt met een soort “buddy-systeem” om 
beginners te begeleiden. 
Jack Kardolus denkt dat het misschien zinvol is als het district de verenigingen benadert. 
Martin zegt toe alle verhalen te verzamelen om vervolgens uit te kunnen wisselen. Wordt vervolgd. 
Adry Janmaat vraagt of mini-bridge nog wordt toegepast. Weinig, het probleem is dat er bij mini-bridge geen 
doorstroming is, aldus Ciska. 

http://(www.nbbclubsites.nl/district/2/pagina/950471�
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Joke Ederveen vraagt of bekend is welke scholen bridge-cursus willen geven. 
Rik Verbeek adviseert Joke dit aan Tim Verbeek te vragen. 
- Verenigingsondersteuning 
Geen vermeldingen 
- Materiaalaanschaf 
Momenteel is er geen materiaalaanschaf in de planning. 
 
10.  Begroting 2018-2019 
- Laurens Roodbol merkt op dat het totaalbedrag van de begroting niet klopt. Er is een verschil van €200. 
Marja Cottaar zegt dat zij volledig op Excel heeft vertrouwd, maar gaat dit uiteraard nakijken. 
- In het kader van het “Voorstel afbouw vermogen” en naar aanleiding van het voorstel van Tim Verbeek wordt 
voorgesteld een groep samen te stellen die zal bekijken waar het district kan bijdragen om Jeugdbridge te 
stimuleren. Marja neemt het voortouw en zal samen met Kees Bakker en mensen van DS’16, Dombo en BCO 
een commissie vormen. 
 
11.  Bondscongres 3 november 2018 in Arnhem  
Barbara roept de clubs op deel te nemen aan het bondscongres. 
Verenigingen kunnen het woord voeren of iemand machtigen dit te doen, ook het district kan gemachtigd 
worden. 
 
12.  Datum volgende ALV 
Zondag 15 september 2019  
 
13.  Rondvraag  
Nellie Birkhoff  vraagt waarom het district heeft besloten om een ex-DKL en een goede en alom gewaardeerde 
arbiter niet meer uit te nodigen voor de districtscompetities. Tot haar verbazing  vernam zij dat de man, die wel 
bij de beste club van het district wordt uitgenodigd, dit altijd met veel plezier en met hart en ziel doet, voor het 
district niet meer mag arbitreren. 
Barbara zegt dat als iemand iets met veel plezier en met hart en ziel doet, dit geen norm is. 
Barbara vraagt of Nellie het over Harry Janssen heeft en zegt dat zij het antwoord niet weet. 
Op de vraag of Ciska het weet, antwoordt deze dat zij hier niets over wil zeggen, aangezien Harry ook in de zaal 
aanwezig is. 
Barbara zegt toe dit in het bestuur te bespreken en een afspraak met Harry te maken. 
 
Jack Kardolus meldt dat conform de aankondiging op de ALV van de BridgeBond nov. 2017, een commissie is 
ingesteld, die adviseert over de positie en de taken van de districten, alsmede de methodiek van retributie. 
Jack (voorzitter BC Larsheim) is nu lid van deze “Adviescommissie Districten”. De commissie werkt onder leiding 
van Nancy de Boer adjunct-directeur Bondsbureau. Andere leden zijn 2 districtsvoorzitters  Jannie Willemsen, 
Kennemerland en Hans Nijssen Delft ,  clubvoorzitters Hans Liebregts BC Klaver Elf en  en Theo van Munnen 
bondsbestuur. 
Jack meldt ook dat er onder alle leden van de BridgeBond  een enquête is gehouden m.b.t. het functioneren 
van hun district. 
 
Jack Kardolus vraagt aan Barbara of de leden op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelingen in het 
bestuur en het vinden van een nieuwe voorzitter. 
Barbara antwoordt dat als er ontwikkelingen zijn de verenigingen op de hoogte worden gebracht.  
 
14.  Sluiting 
Barbara dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster  
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      C O N C E P T  

Besluiten en Actiepunten 
Algemene Ledenvergadering District Utrecht 

Datum:  9 september 2018 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
 
 
 
8.  Bestuurssamenstelling 
Besluit 
Babara van Dijk wordt gekozen als voorzitter voor de duur van maximaal 1 jaar. 
Martin Slagmolen (onderwijsadviseur) wordt herkozen voor een nieuwe periode van 3 jaar. 
Kees Bakker wordt gekozen als bestuurslid en aangesteld als Clubadviseur voor een periode van 3 jaar. 
Actiepunt 
Barbara zal de mogelijkheid van het instellen van een klankbordgroep bespreken in het bestuur. 
 
9. Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
SPO 
Martin zegt toe alle verhalen te verzamelen om vervolgens uit te kunnen wisselen. Wordt vervolgd. 
 
10.  Begroting 2018-2019 
Actiepunt 
Marja neemt het voortouw en zal samen met Kees Bakker en mensen van DS’16, Dombo en BCO een 
commissie vormen. 
 
13.  Rondvraag  
Actiepunt 
Nellie Birkhoff   
Barbara zegt toe dit in het bestuur te bespreken en een afspraak met Harry te maken. 
 
 
 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster  
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Jaarverslag van de Secretaris 2018-2019 
 

Samenstelling bestuur 
 
Het bestuur bestond in het verslagjaar uit: 
Naam Functie Benoemd Aftredend Herkiesbaar 
Barbara van Dijk Voorzitter 2018 2019 Ja 
Kees Bakker Vice-voorzitter/Clubadviseur 2018 2021  
Conny ten Cate Secretaris 2017 2020  
Marja Cottaar Penningmeester 2017 2020 Nee 
Ciska Zuur Bestuurslid 2006 2020  
Martin Slagmolen Onderwijsadviseur 2012 2021  
 
Ciska Zuur heeft deel uitgemaakt van het bestuur tot 22 februari 2019. 
 
Erelid 
Barbara van Dijk - Hage (sinds november 2003) 
 
Onderscheidingen 
Een Kei is uitgereikt aan: 
Jan Knijnenburg (B.C. Montfoort) 
Richard van Schaik (B.C. Bunnik) 
Elly Akkerman (B.C. Concordia ’86) 
Jan Sixma (B.C. Quatre Mains)  
 
A.L.V., Bestuurdersdrive/Dank-je-wel-drive en Nieuwjaarsdrive/Vrijwilligersdrive   
In het onderkomen van B.C. Vianen werd in september de A.L.V. gehouden. Tijdens de A.L.V. werd 
afscheid genomen van Maurice Goossens, die 6 jaar lid van het bestuur is geweest. Barbara van Dijk 
werd aangesteld als voorzitter voor de periode van 1 jaar. Kees Bakker is benoemd tot  
bestuurslid/clubadviseur en in de loop van het jaar door het bestuur benoemd tot vice-
voorzitter/clubadviseur.   
Aansluitend aan de A.L.V. werd de Bestuurdersdrive gespeeld en daar werd gestreden om de Eduard 
den Haringbeker.  Deze werd gewonnen door Janine van Ipenburg en Hans Verveer.  
De Nieuwjaarsdrive voor de vrijwilligers werd gespeeld 13 januari 2019 en gewonnen door Agnes 
Kahlmann en Jolande Pijlman. 
Tijdens beide gelegenheden werd iedereen gastvrij ontvangen door de vrijwilligers van B.C. Vianen, 
t.w. Henri Oostendorp, Bart Warmerdam, Ank Koot, Rien van Damme en Anneke Laurant. Met name 
de culinaire verzorging is het vermelden waard. 
 
Clubadviseur 
Er is dit jaar voor de clubadviseur geen noodzaak tot actie voorgekomen. 
 
Onderwijsadviseur 
Zie bijlage 4 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2�


BIJLAGE 3 - Pagina 2 / 2 
 

Wedstrijdsecretariaat 
Zie bijlage 5 
Penningmeester 
Zie bijlagen 6,7 en 8 
 
Kerngetallen 2015-2019 
 2015-2016 2016-2017 2017-2018 2018-2019 
Leden 

• Ereleden 
• Verenigingen 
• Verenigingsleden 

 
1 
71 
7484 

 
1 
72 
7452 

 
1 
70 
7397 

 
1 
70 
7288 

70Onderscheidingen 
• Kei 
• Stuur 

 
7 
0 

 
4 
0 

 
6 
1 

 
3 
0 

Viertallencompetities 
• Teams viertallencompetitie 
• Teams districtsbeker 

 
106 
22* 

 
100 
22 

 
92* 
23 

 
86* 
22 

Parencompetities 
• Open paren 
• Gemengde paren 
• Senioren paren 
• Dames paren 

 
37 
33 
91 
40 

 
41  
36 
94 
38 

 
40* 
34* 
88* 
47* 

 
38* 
33* 
95* 
43* 

Technische opleidingen 
• BVC (CLA)* 
• CLB 
• NBBR-I 
• NBBR-II 

 
20 
 - 
14 
13 

 
21 
18 
14 
12 

 
21 
- 
15 
10 

 
14 
23 
18 
84** 

Spelpeilontwikkeling 
• Speelniveaus 
• Speellocaties 
• Modules 
• Deelnemers 

 
4 
5 
11 
173 

 
4 
4 
9 
103 

 
4 
4 
9 
129 

 
4 
4 
8 
143 

Kaderdagen 
• Arbiters 
• Docenten 

 
39 
16 

 
47 
- 

 
42 
21 

 
55 
23 

 
De kerngetallen clubs en verenigingsleden zijn ontleend aan de statistieken van de BridgeBond en 
hebben betrekking op de stand van zaken per 1 januari. Voor het seizoen 2018/2019 zijn dat dus de 
cijfers per 1.1.2018. 
Inmiddels zijn er 3 clubs minder, t.w. BC Oudegein (fusie met BC Nieuwegein), NRBV de Heuvelrug en 
BC de Thuisbridger. 
*Getallen ontleend aan de uitslagenservice seizoen 2018/2019. 
** NBBR van 3.1 naar 4.2 
 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 
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Verslag Onderwijsadviseur 2018-2019 
 

 
De onderwijsadviseur heeft als opdracht om de mogelijkheden voor het leren van bridge 
en de doorstroming naar de clubs binnen het district in kaart te brengen en de relatie 
tussen NBB-clubs en bridgeonderwijs te versterken. Hij zorgt ervoor dat clubs en 
docenten elkaar weten te vinden.  
 
Publicatie beginnerscursussen Deel 1 
In augustus is het aanbod van in september/oktober 2018 of januari 2019 startende 
beginnerscursussen op de website van het district gepubliceerd en in december een 
update van de cursussen die in januari zijn gestart.  
 
Kadermiddag bridgedocenten 
In samenwerking met de VBD (vereniging van bridgedocenten) werd op 11 november in 
De Bilt een kadermiddag georganiseerd met onder meer een workshop clubgericht 
bridgeles geven en een workshop didactiek. 
 
Organisatie SPO-programma (spelpeilontwikkeling)  
De diversiteit van speelniveaus maakt het voor kleine en middelgrote clubs moeilijk om 
op het gebied van spelpeilontwikkeling “voor elk wat wils” te bieden. Als vorm van 
verenigingsondersteuning wil het district daarbij helpen door regionaal in het district 
lesmodules te organiseren voor verschillende speelniveaus.  Het aanbod van vier 
speelniveaus en vier leslocaties leverde 143 inschrijvingen op, verdeeld over 8 
lesmodules van elk drie lessen. 
 
 De Meern Culemborg Vianen Bilthoven totaal 
Standaard5Hoog 
 

10 - 20 ** 30 13 40 20 33 

Meer biedafspraken 
 

11 18 21 14 31 - 41 17 49 

Gevorderde 
tegenspeeltechnieken 

    32 17 42 44+ 61 

Geavanceerd 
slembieden 

      43 ** - 

Totaal 2018 
 

 18  14  30  71 143 

+) tweede lesmoment toegevoegd wegens grote belangstelling 
**) geannuleerd wegens te weinig inschrijvingen 
 
Glijbaan naar de club 
Om de doorstroming van de bridgecursus naar de club te bevorderen is in kaart gebracht 
hoe docenten cursisten al tijdens de cursus kunnen voorbereiden op clubbridge en hoe 
clubs de cursisten op de club goed kunnen opvangen. Met docenten werd op diverse 
docentendagen een workshops gehouden over clubgericht bridgeles geven. Met een 
aantal clubbestuurders werd op 9 maart een workshop gehouden over welke 
voorbereiding zij belangrijk vinden en hoe cursisten goed kunnen worden opgevangen. 
. 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2�
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Het resultaat zal 14 september na de ALV van het district worden gepresenteerd.  
 
 
Martin Slagmolen 
Onderwijsadviseur 
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Jaarverslag van de wedstrijdsecretaris / DKL-paren en 
kaderopleidingen en de DKL-viertallen van de vereniging 
“District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond”  
over de periode van 1 juli 2018 tot 1 juli 2019 
 
VIERTALLENCOMPETITIE 
 
De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden uitgevoerd door de DKL-
viertallen, Jan Peter Pals. Enkele opmerkingen betreffende relevante 
ontwikkelingen ná 1 juli zijn toegevoegd. 
 

Bij de viertallencompetitie in het seizoen 2018-2019 was de indeling: 
Totaal aantal teams: 80 
• Hoofdklasse : 16 viertallen in 2 poules van 8 teams 
• Eerste klasse : 31 viertallen in 3 poules van 8 teams en 1 poule van 7 teams 
• Tweede klasse : 33 viertallen in 1 poule van 8 teams en 4 poules van 7 teams  
 
Hoofdklasse (hele competitie) 
Kampioen van de poules:   
• Poule A: Heksentoer 1 
• Poule B: APIH Buiten 
 
Linschoten 1 trok zich na 6 wedstrijden terug, waarna de Hoofdklasse B verder 
ging met 7 viertallen. 
Het district Utrecht had slechts 1 promotieplaats naar de tweede divisie, maar had 
wel het recht een team af te vaardigen naar een wedstrijd om twee extra 
promotieplaatsen. Aangezien Heksentoer hiervoor geen belangstelling had, 
speelden de nummers 2 van beide poules, BCO 4 en DS’16 2 om dit recht. De 
wedstrijd werd gewonnen door BCO 4. 
De promotiewedstrijd voor twee extra plaatsen in de tweede divisie werd afgelast, 
zodat, naast APIH Buiten, BCO 4 automatisch promoveerde. 

Vanuit de hoofdklasse degradeerden BOD 1, DDS 1 en Culemborg 1 (in verband 
met de terugtrekking van Linschoten 1 was er in poule B slechts 1 
degradatieplaats). 
 
Eerste klasse (hele competitie) 
Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: 
• Poule A: Dombo 6 
• Poule B: Dombo 2 
• Poule C: Dombo 5 
• Poule D: Haddekik 1 
 
Vanuit de eerste klasse degradeerden: 
Vianen 2, Kamerik 1, ABCDBV 1, BOD 2, Star 14, Bilthoven 1 en Dombo 8. 
 
Tweede klasse (hele competitie) 
Kampioen en promotie naar de eerste klasse: 
• Poule A: Breukelen 1 
• Poule B: BC’80 1 
• Poule C: Haddekik 2 
• Poule D: Victoria 1 
• Poule E: Linschoten 2 
 
De laatste avond werd voor het eerst voor alle klassen tegelijkertijd (op 17 april) 
centraal gespeeld in NDC Den Hommel. 
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Prognose seizoen 2019-2020 
Het verlies ten opzichte van het vorig seizoen is helaas ca 20 viertallen. Hele clubs 
melden zich af. 
In alle klassen wordt een hele competitie gespeeld. 
 

Slechts één vereniging (DDS) heeft belangstelling viertallen in te schrijven voor de 
derde klasse, zodat deze helaas ook het komende seizoen niet gespeeld zal 
worden. 
 

In alle klassen zal de laatste ronde centraal worden gespeeld in het NDC Den 
Hommel op woensdag 15 april 2020. 
  
DISTRICTSBEKERCOMPETITIE 
 

De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden uitgevoerd door de DKL-
viertallen, Jan Peter Pals. 
Via een knock-out systeem, waarbij in de tweede ronde de vijf beste verliezers 
weer werden geplaatst, dunde het veld van 22 deelnemende verenigingen 
uiteindelijk uit tot een finale op 24 april tussen BCO en Midden Betuwe, die werd 
gewonnen door Midden Betuwe. De strijd om de derde plaats, tussen DS’16 en 
BOD, werd gewonnen door DS’16. 
 
PARENCOMPETITIES 
 

De organisatie en opzet van deze competities waren in handen van de DKL, Ciska 
Zuur. 
Er werden 4 parencompetities georganiseerd: 
• Open paren voor paren van elke samenstelling 
• Gemengde parencompetitie 
• Seniorenparen voor spelers geboren voor 1 januari 1959 
• Damesparencompetitie  

 
OPEN PAREN COMPETITIE 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ferdinand Verwijs.  
De wedstrijden werden op zes zondagmiddagen gespeeld in De Uitkomst, Vianen 
 
De indeling was: Hoofdklasse: 21 paren (2018-2019: 20) 
   1ste klasse:  
   Totaal   39 paren (40) 

18 paren (20) 

Eén paar heeft zich halverwege teruggetrokken. 
 
Hoofdklasse Open Paren 
Kampioenen: Patrick Goor & Wim de Rooij 
Er waren geen promotiewedstrijden voor de nummers 2 en 3 omdat voor de 2de 
Divisie paren geen rechten meer nodig zijn. 
5 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 
 
1ste klasse Open Paren 
Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: Kees Adolfsen & Jan Don 
Daarnaast promoveerden er nog 3 paren naar de HK. 
 
GEMENGDE PARENCOMPETITIE 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur.  
De wedstrijden werden op drie zaterdagen (2 zittingen van 20 spellen per dag) 
gespeeld in De Uitkomst, Vianen 
 
De indeling was: Hoofdklasse: 17 paren (18) 
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   1ste klasse:  
   Totaal   33 paren (36) 

16 paren (17) 

 
Hoofdklasse Gemengde Paren 
Kampioen werden Jan Peter Pals & Agnes Wesseling en kregen daarmee evenals 
nummers twee een NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale. 5 Paren 
degradeerden naar de 1ste klasse. 
 
1ste klasse Gemengde Paren 
Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: Pieternel Boone & Gert van Duijn 
Daarnaast promoveerden er nog 4 paren naar de HK. 
 
SENIORENPARENCOMPETITIE 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur met 
assistentie van Ferdinand Verwijs. De wedstrijden werden op zes woensdagen in 
twee sessies gespeeld in het NDC Den Hommel.  
 
De indeling was: Hoofdklasse: 20  paren (19) 
   1ste klasse:  20  paren (19) 
   2de klasse:  20  paren (19) 
   3de klasse:  21  paren (19) 
   4de klasse:  

Totaal:  95  paren (91,5) 
14  paren (16) 

 
Hoofdklasse Seniorenparen (A) 
Kampioen werden Peter van den Brink & Wim van der Zijden en kregen daarmee 
een NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale.  
6 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 
 
1ste klasse Seniorenparen (B) 
Kampioen van de 1ste klasse werden Frits IJdenberg & Lotty ten Veen en kregen 
daarmee een NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale.  
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de HK en degradeerden er 6 naar de 2de 
klasse. 
 
2de klasse Seniorenparen (C) 
Kampioen van de 2de klasse werden Ray Staller & Ron Vegt. 
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 1ste klasse en degradeerden er 6 naar 
de 3de klasse. 
 
3de klasse Seniorenparen (D) 
Kampioen van de 3de klasse werden Leonard Jonker & Bert Vinkenborg. 
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 2de klasse en degradeerden er 6 naar de 
4de klasse. 
 
4de klasse Seniorenparen (E) 
Kampioen van de 3de klasse werden Mavis Panday & Titia Rothuizen. 
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 3de klasse. 
 
DAMES PARENCOMPETITIE 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur. De 
wedstrijden werden op zes dinsdagen gespeeld in het NDC Den Hommel. 
Gezien het aantal deelnemers zijn hier weer twee klassen geformeerd 
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De indeling was: Hoofdklasse: 21 paren (19) 
   1ste klasse:  
   Totaal:  43 paren (48) 

22 paren (14+15) 

 
Hoofdklasse Damesparen (A) 
Kampioen werden Lotty ten Veen & Cora Wesseling. 
en kregen daarmee evenals de nummers twee een NBB-vrijkaartje voor de 
Bondsklasse.  
5 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 
 
1ste klasse Damesparen (B) 
Kampioen van de 1ste klasse werden Joke Konst & Marry Ploos van Amstel. 
Daarnaast promoveerden 5 paren naar de HK.  
 
PROTESTCOMMISSIE van het District Utrecht 
 
 

De protestcommissie bestond dit seizoen uit 8 leden: Sipke van Manen 
(voorzitter), Jan Peter Pals (secretaris), Loek Fresen, Harry Janssen, Cees Kuenen, 
Ed Kuijpers, Reggie Schouten en Ferdinand Verwijs. 
De PC is één keer bijeen geweest en behandelde verder dit seizoen via e-mail vijf 
protesten. Voorts heeft de commissie enkele keren op verzoek van clubs en 
individuele spelers naar ‘zaken’ gekeken en daarover geadviseerd. 
 
 
TECHNISCHE OPLEIDINGEN 
  
 

De organisatie en coördinatie van de kaderopleidingen binnen het district Utrecht 
was in handen van Ciska Zuur, DKL. 
 
Opleiding Basis Club Vaardigheden (oude CLA) in combinatie met CLB 
Deze cursus werd georganiseerd en gegeven door Ciska Zuur. 
Er schreven zich in totaal 14 cursisten voor de ‘live’ cursus BVC, inclusief veel live 
arbitrages. Daarvan deden er drie ook de CLB. Alle 9 cursisten die in april de 
(vrijwillige) toets van het District aflegden, hebben het districtscertificaat 
verworven. 
Er waren 23 CLB cursisten, waarvan er 13 in mei examen deden en 9 daarvan 
geslaagd zijn. In september wordt het examen weer afgenomen voor hen die in 
mei verhinderd waren of gezakt zijn.  
 
Cursus NBB-Rekenprogramma 4.2 
Naar aanleiding van het uitkomen van versie 4.2 werden twee soorten cursussen 
georganiseerd. Een van één dagdeel voor hen die 3.1 reeds machtig waren en een 
van drie dagdelen voor ‘beginners’. 
Deze cursussen werd georganiseerd en gegeven door Ciska Zuur. Ook werden 
door haar de modules geheel herschreven in de vorm van een handleiding.  
Van 3.1 naar 4.2 trok op 6 avonden 84 en de beginnerscursus 18 deelnemers. 
 
Kadermorgen Nieuwe spelregels (2018) 10 november 2018 
De kadermorgen voor arbiters in De Bilt werd bezocht door 55 deelnemers. 
Daarnaast kwamen er 10 verzoeken om het de ppt presentatie en de live 
arbitrages achteraf toe te sturen. Deze morgen werd georganiseerd en gegeven 
door Ciska Zuur en Jan Peter Pals en bestond uit een korte presentatie over 
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‘Vergelijkbare biedingen – art 23’ met daarna live arbitrages over deze stof en 
enige andere artikelen. 
 
 
INTERNET 
 
Inschrijvingen voor de parencompetities voor paren verlopen nu vrijwel geheel via 
mijnNBB van de NBB. Daarnaast schrijven nu ook vrijwel alle deelnemers voor de 
kaderopleidingen zich via dit medium de website van het district in, Gelukkig 
wordt de groep, met name voor de dames- en seniorencompetitie, die het 
internetten niet voldoende machtig zijn en daarom via e-mail of telefonisch 
inschrijven, steeds kleiner. 
Zoals gebruikelijk konden de uitslagen, voorzien van handverdelingen en 
frequentiestaten, en actuele standen van alle parencompetities op de districts-
website bekeken worden.  
 
Ook de inschrijving van de viertallen gaat nu vrijwel geheel via mijnNBB.  
De uitslagen van de viertallenwedstrijden werden dezelfde avond of de ochtend na 
de wedstrijd per e-mail naar de DKL-viertallen doorgestuurd. Deze kon daardoor 
de standen steeds actueel houden, wat door verenigingen en deelnemende spelers 
zeer op prijs gesteld wordt. Het inzenden van de wedstrijdformulieren met de 
opstellingen liep echter nogal eens achter, en ook kwam het regelmatig voor dat 
een formulier niet volledig was ingevuld: aanduidingen van klasse en afdeling, en 
zelfs teamnamen ontbraken.  
Veel viertallenleiders maken al gebruik van de mogelijkheid de wedstrijd-
formulieren te scannen en per email op te sturen. Door de DKL-viertallen wordt dit 
zeer op prijs gesteld. 
In het begin van het seizoen was er een probleem met het nieuwe NBBR 4.2: 
zodra een speler of datum van een reeds ingevoerde wedstrijd gewijzigd werd op 
basis van een later gearriveerd wedstrijdformulier, werden alle uitslagen van de 
gehele ronde van die klasse gewist. Dit probleem was begin november verholpen. 
 
MEESTERPUNTEN 
 
Voor alle districtswedstrijden, zowel in de viertallencompetitie als in de 
parencompetities en de districtsbeker, worden via het NBB-Rekenprogramma door 
de USS de meesterpunten volledig automatisch toegekend. In de parencompetities 
en de beker geschiedt dat per zitting (en dus niet nog eens op basis van de 
einduitslag van de competitie). In de viertallencompetities is de toekenning pas na 
afloop van de gehele competitie op basis van de eindstand, doch alleen als een 
voldoende aantal wedstrijden is meegespeeld. Onder andere voor de MP is het 
daarom van belang dat van alle vaste spelers in de viertallencompetitie in ieder 
geval de namen op het uitslagformulier worden vermeld. Van invallers moet naast 
de naam ook het bondsnummer worden vermeld. 
 
Een rechtvaardige toekenning van de MP voor de Districtsbeker heeft, na overleg 
met het Bondsbureau van de NBB, vorm gekregen. 
 
Bilthoven, augustus 2019 
 

Ciska Zuur 
DKL 
 
Jan Peter Pals 
DKL-viertallen 



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond Bijlage 6
Jaarrekening 2018-2019 
Ontvangsten begroting werkelijk werkelijk 

2018-2019 2018-2019 2017-2018
NBB-retributie € 4.300 € 4.586 € 4.438
Kadertraining € 500
Rekencursus NBBR € 800 € 1.905 € 121
BVC + CLB € 2.950 € 1.260
Spelpeilverbetering € 4.500 € 5.776 € 4.868
Competities / drives
   open paren € 1.500 € 1.520 € 1.640
   dames paren € 1.800 € 1.890 € 2.070
   gemengde paren € 1.250 € 1.225 € 1.225
   senioren paren € 4.600 € 4.750 € 4.575
   viertallen € 1.660 € 1.640 € 1.800
Boetes/Protestgelden pm € 265
Rente € 0 € 0 € 4
verschil
Totaal € 20.410 € 26.507 € 22.500

Uitgaven begroting werkelijk werkelijk 
2018-2019 2018-2019 2017-2018

Kadertraining € 200 € 366 € 1.093
Rekencursus NBBR € 840 € 2.410 € 780
BVC + CLB € 300 € 3.172 € 1.260
Spelpeilverbetering € 4.700 € 4.944 € 4.690
Competities / drives
  open paren € 1.400 € 1.115 € 1.409
  dames paren € 2.000 € 1.463 € 1.941
  gemengde paren € 1.250 € 1.228 € 1.216
  senioren paren € 5.000 € 4.013 € 5.245
  viertallen € 700 € 702 € 951
Vrijwilligersdrive/algemeen € 1.600 € 1.584 € 1.561
Districtsbeker € 200 € 198 € 296
Jeugdbridge € 323
Vergaderingen / ALV € 1.000 € 761 € 841
Materiaal en apparatuur € 1.000 € 1.329
Reis- en bestuurskosten € 800 € 686 € 1.206
Drukwerk / kopieën € 320 € 347 € 787
Porti, telefoon, administratie € 150 € 58 € 125
Betalingsverkeer € 150 € 150 € 147
Protestbehandeling pm
Representatie € 150
Onvoorzien
2017-2018 € 50 € 449
Reservering Lusturm € 1.500 € 1.500 € 1.500
Reservering Materiaal € 750 € 750 € 750

Totaal € 24.010 € 25.819 € 27.578

Overschot/tekort -€ 3.600 € 688 -€ 5.078



1

District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond Bijlage 7

Balans per 30 juni 2019

Activa 2019 2018

Banktegoeden € 31.079 € 26.441
Van Lanschot Bankiers

ING rekening € 31.079 € 26.441

Overlopende activa
Nog te ontvangen € 750

Totaal € 31.829 € 26.441

Passiva 2019 2018

Kortlopende schulden € 100 € 420
Vooruit ontvangen € 4.785 € 2.015
Reservering jeugd € 621 € 621
Reservering Lustrum € 3.000 € 1.500
Reservering materiaal € 1.500 € 750
Algemene reserve € 21.823 € 21.135

€ 31.829 € 26.441
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Toelichting jaarrekening en balans 2018-2019 
 
Resultaat: Een positief saldo van € 688,00 
 
Zoals de jaarrekening laat zien komt dit deels door meer inkomsten dan begroot voor met name de 
cursus spelpeilverbetering. 
En daarnaast minder onkosten voor de organisatie van de parencompetities. Vooral de dames paren 
en de senioren paren waren goedkoper. Ook is er in het seizoen 2018-2019 geen materiaal 
aangeschaft. 
 
De ontvangsten voor rekencursus NBBR en BVC + CLB zijn flink, maar gaan er ook weer uit. Zie de 
uitgaven. 
In verband met de introductie van het Rekenprogramma 4, heeft district Utrecht verschillende 
cursussen gegeven en net als bij cursussen voor BVC + CLB geïnvesteerd in extra lessen. 
 
Jeugdbridge. Tijdens de ALV in september 2018 is afgesproken te investeren in jeugdbridge. Het 
seizoen 2018-2019 heeft het district bijgedragen aan PR voor cursus bij Dombo en tevens een deel 
van het cursusgeld vergoed. Helaas heeft dit nog niet veel opgeleverd. Op dit moment onderzoekt 
een commissie andere mogelijkheden. 



District Utrecht van de Nederlandse Bridge Bond Bijlage 9
Begroting 2019-2020
Ontvangsten begroting begroting werkelijk 

2019-2020 2018-2019 2018-2019
NBB-retributie € 4.500 € 4.300 € 4.586
Kadertraining
Rekencursus NBBR € 400 € 800 € 1.905
BVC + CLB € 2.950
Spelpeilverbetering € 6.000 € 4.500 € 5.776
Competities / drives
  open paren € 1.500 € 1.500 € 1.520
  dames paren € 1.800 € 1.800 € 1.890
  gemengde paren € 1.250 € 1.250 € 1.225
  senioren paren € 4.600 € 4.600 € 4.750
  viertallen € 1.500 € 1.660 € 1.640
Boetes/Protestgelden pm pm € 265
Rente € 0 € 0 € 0

Totaal € 21.550 € 20.410 € 26.507

Uitgaven begroting begroting werkelijk 
2019-2020 2018-2019 2018-2019

Kadertraining € 200 € 200 € 366
Rekencursus NBBR € 500 € 840 € 2.410
BVC + CLB € 300 € 300 € 3.172
Spelpeilverbetering € 6.000 € 4.700 € 4.944
Competities / drives
  open paren € 1.300 € 1.400 € 1.115
  dames paren € 1.600 € 2.000 € 1.463
  gemengde paren € 1.300 € 1.250 € 1.228
  senioren paren € 5.000 € 5.000 € 4.013
  viertallen € 700 € 700 € 702
Vrijwilligersdrive/algemeen € 1.600 € 1.600 € 1.584
Districtsbeker € 200 € 200 € 198
Jeugdbridge € 500 € 323
Vergaderingen / ALV € 1.000 € 1.000 € 761
Materiaal en apparatuur € 500 € 1.000 € 0
Reis- en bestuurskosten € 800 € 800 € 686
Drukwerk / kopieën € 350 € 320 € 347
Porti, telefoon, administratie € 100 € 150 € 58
Betalingsverkeer € 150 € 150 € 150
Protestbehandeling pm pm € 0
Representatie € 150 € 150 € 0
Onvoorzien
Voorgaand jaar € 50
Reservering Lusturm € 1.500 € 1.500 € 1.500
Reservering Materiaal € 750 € 750 € 750

Totaal € 24.500 € 24.010 € 25.819

Overschot/tekort -€ 2.950 -€ 3.600 € 688
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Toelichting begroting 2019-2020 
 
 
Het bestuur verwacht weinig wijzigingen ten op zichte van het jaar 2018-2019 
 
Omdat er geen vergoeding wordt verwacht vanuit de NBB voor kadertraining zal deze door het 
district worden aangeboden. 
BVC/CLB cursus en NBBR cursus zijn in principe kostendekkend. Omdat district Utrecht extra lessen 
aanbiedt, is hier een klein negatief saldo voor begroot. 
 
Bij de parencompetities worden weinig wijzigingen verwacht. Het aantal deelnemende viertallen 
loopt terug. Ook komend jaar wordt alleen een viertallenboekje met een beperkte oplage gedrukt, 
aangezien veel deelnemers eerder hebben aangegeven de informatie online op te halen. 
 
Er resteert een tekort. Dit is acceptabel zolang de algemene reserve nagenoeg gelijk is aan de totale 
jaaruitgaven.  
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ALV – frequentie           
        
In district Utrecht wordt, sinds 2010, in september de Algemene Ledenvergadering (ALV) 
gehouden. Voor die tijd was er een ALV in april of mei, en een in oktober of november. 
 
In de ALV komen o.a. de volgende punten aan de orde: 
1. Verantwoording afleggen over het gevoerde beleid 
2. Verkiezing van bestuursleden 
3. Beleidsvoornemens en districtactiviteiten  
4. Bridgecongres van de BridgeBond. 
 
Voor wat betreft de punten 1 en 2 is een ALV in september geen probleem. Voor de punten 3 
en 4 is een ALV in september geen gunstig moment, en wel om de onderstaande redenen. 
 
Punt 3 
Bij de districtactiviteiten is het belangrijk om te weten hoe de afgelopen competities, 
kaderopleidingen en kadercursussen zijn ervaren door de verenigingen en/of de deelnemers. 
Op het moment van de ALV zijn m.n. de paren- en viertallencompetities al samengesteld, en 
is aanpassen of veranderen praktisch bijna onmogelijk. 
Evalueren is veel doeltreffender aan het einde van een seizoen, dan aan het begin van een 
volgend seizoen.  
 
Punt 4 
Volgens artikel 4 van de statuten van de BridgeBond zijn de verenigingen lid van de 
BridgeBond, en hebben dientengevolge toegang tot, en stemrecht op, de ALV van de 
BridgeBond. De districten zijn geen lid. Een vereniging kan uiteraard wel een bestuurslid van 
het district schriftelijk machtiging om een punt aan de orde te stellen, te reageren of een 
stem uit te brengen. 
Daarvoor is het van belang dat de verenigingen weten wat er op de agenda staat van de 
ALV van de Bridgebond, die gehouden wordt in de eerste helft van november. De stukken 
voor de ALV komen pas beschikbaar drie weken vóór de ALV, en zijn dus nog niet in te zien 
op het moment van onze ALV.  
 
Het bestuur van district Utrecht stelt u drie vragen: 
• Wordt een evaluatie aan het einde van een seizoen op prijs gesteld? Deze vergadering 

zal dan worden gehouden in de tweede helft van mei. 
• Is het belangrijk dat over de agenda van de ALV van de BridgeBond van gedachten kan 

worden gewisseld op onze ALV? Deze vergadering zal dan worden gehouden, 
afhankelijk van de ALV van de BridgeBond, maar zeker in oktober of november. 

• Wilt u slechts één vergadering per jaar, wat heeft dan uw voorkeur? 
 
Op de ALV wil het bestuur met u van gedachten wisselen over deze twee vragen.  
Bent u niet in de gelegenheid om de ALV bij te wonen, en wilt u wel reageren, stuur uw 
reactie dan naar de secretaris Conny ten Cate connytencate@gmail.com  
 
 
Barbara van Dijk, augustus 2019 
 

mailto:connytencate@gmail.com�
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Organisatie districtscompetitieleiding        
 

District Utrecht is, qua aantal verenigingen en leden, het grootste district van de BridgeBond. En dat 
vertaalt zich naar de deelname aan de districtscompetities. 

Inleiding 

Alle districten hebben een viertallencompetitie, maar die van Utrecht steekt er, met 91 viertallen in seizoen 
2017-2018, ver boven uit. Bovendien wordt er jaarlijks om de districtsbeker gestreden. 

• Alle districten hebben een of meer parencompetities, maar Utrecht organiseert alle 
parencompetities die de BridgeBond kent 

• Een seniorenparencompetitie (in 15 van de 24 districten gespeeld) met verreweg de meeste 
deelnemers in Utrecht 

•  Een gemengde parencompetitie (in 11 van de 24 districten gespeeld) met het grootste aantal 
deelnemers in Utrecht 

• Een damesparencompetitie (in 9 van de 24 districten gespeeld), er zijn slechts 3 districten met 
meer deelnemers dan in Utrecht 

• Een open parencompetitie (in 17 van de 24 districten gespeeld) en ook hier slechts 3 districten met 
meer deelnemers dan in Utrecht. 

 

De kracht van onze districtscompetities is dat alle competities, die de BridgeBond kent, in district Utrecht 
worden gespeeld met in elke competitie de meeste of bijna de meeste deelnemers. Een heel mooi resultaat 
en een compliment voor degenen die dat tot stand hebben gebracht. 

Sterkte/zwakte 

 
Maar de huidige organisatorische opzet kent echter ook een zwakke kant. De vier parencompetities 
worden door één persoon georganiseerd die daarnaast ook de opleidingen voor het NBB-
Rekenprogramma, de organisatie van de kadercursussen voor o.a. BVC en CLB en kaderdagen voor arbiters 
verzorgt. Daaraan zijn belangrijke risico’s verbonden, zoals:  
 de continuïteit van organisatie en uitvoering van de competities, de opleidingen en cursussen, bij 

het plotseling wegvallen van deze functionaris 
 het vinden van een opvolger voor een dergelijke functie is bijzonder moeilijk 

 
Conclusie: Het is onverantwoord, en zeker veel te kwetsbaar, om organisatorisch binnen het district op 
deze voet door te gaan.  
Om de continuïteit van de organisatie en uitvoering van de competities te waarborgen zal de technische 
organisatie bij meer personen moeten worden neergelegd. 
 

Het benoemen van meerdere competitieleiders, die ieder maximaal 2 competities, cursussen of 
kaderdagen verzorgen. 

Voorstel 

 DKL Viertallen 
 DKL Seniorenparen 
 DKL Open paren 
 DKL Gemengde paren 
 DKL Damesparen 
 kadercursussen, zoals NBBR, BVC en CLB 
 kaderdagen voor arbiters  

waarbij één van de DKL’s tevens wedstrijdtechnisch bestuurslid kan zijn. De voorkeur gaat uit naar een 
bestuurslid met wedstrijdzaken in haar/zijn portefeuille, die gediplomeerd WL is. 
 
De technische uitvoering zal in een taakomschrijving worden vastgelegd. 
 
Barbara van Dijk, 29 juli 2019 
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Voorstel verkleining groepen in viertallen districtcompetitities 
Beste bridgeclubs van het district Utrecht 

In Utrecht is het sinds jaar en dag standaard dat de competitie gaat over 14 wedstrijden. 8 teams in 
een poule met een volledige competitie. Hiermee heeft Utrecht de langste competitie van alle 
districten. Er zijn districten die met 6 teams een halve competitie spelen. Met 5 wedstrijden worden 
deze competities beslecht.  

Dat laatste kan je in mijn ogen geen serieuze competitie noemen, maar het geeft wel aan hoe lang en 
uitgebreid onze competitie is. Om een vergelijking te maken met de tweede divisie, daar spelen ze 13 
wedstrijden. Omdat ze daar centrale dagen hebben kost dat maar 7 dagen. Zowel qua aantal dagen 
als qua aantal wedstrijden is dat minder dan onze tweede klasse.  

Binnen mijn club merk ik dat spelers daar ook tegenaan hikken. Een nooit eindigende competitie en 
onze teams moeten daarom ook allemaal uit minstens drie paren bestaan. Veel van mijn leden zijn 
werkende mensen die niet makkelijk 14 dagen vrij kunnen houden voor bridge. Daarnaast zijn veel 
competities na een wedstrijd of 10 al beslist of gaat het voor veel teams nergens meer over. Wie 
heeft er nog zin die laatste wedstrijden te spelen? 

Ook heb ik vernomen dat 14 wedstrijden een grote druk legt op de wedstrijdkalender van het 
district. Alle parencompetities en vakanties moeten zeer goed ingepast worden. En dan past het 
allemaal net. Met vier wedstrijden minder heeft het district veel meer manoeuvreerruimte waardoor 
onprettige weken om competitie te spelen vermeden kunnen worden.   

Als laatste zien we de afgelopen twee decennia dat het district een hoop viertallen kwijt is geraakt. 
Dit is een landelijke trend waar een groot district als Utrecht minder last van heeft dan kleinere 
districten waar ze problemen hebben überhaupt een competitie te hebben. Maar ook in Utrecht zie 
je de consequenties. Ooit was er een vierde klasse, deze bestaat niet meer. En ook de derde klasse 
komt onder druk te staan.  

Om al deze problemen het hoofd te bieden is het voorstel is om de groepen van 8 naar 6 teams terug 
te brengen. Waarbij nog steeds 1 team promoveert en 2 degraderen. Dit betekent, A: minder 
wedstrijden en dus minder druk op de spelers, waardoor er meer viermansteams geformeerd 
kunnen worden, B: het district kan de competitie beter indelen, C: Met 6 teams waarbij twee 
degraderen blijft het vaak tot de laatste wedstrijd spannend, D: De eerste- en hoofdklasse worden 
kleiner waardoor de competitiepiramide slanker wordt.  

Alle voordelen van een kleinere competitie op een rijtje: 

1. Minder druk op de spelers om een lange competitie te spelen 
2. Meer kans op viermansteams, en daardoor meer teams in de competities 
3. Makkelijker voor het district om alle competities in te plannen 
4. De competitiepiramide wordt in stand gehouden 

Met vriendelijke groeten, 

 

Tim Verbeek  

Vz bridgeclub DS’16 
17 augustus 2019 


